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 Роберт ФИЦО: Словаци не умеју да природно интегришу у своје 
друштво муслимане тако да би муслиманске избеглице живеле у 
својим затвореним гетима по својим правилима и зато их нећемо 
ни примати 

 Роберт ФИЦО: Нико нас неће натерати да овамо довучемо 
муслимане. Нисмо уопште заинтересовани да нам овде настане 
компактна муслиманска заједница зато што то носи собом 
огромне ризике. Ја кажем не. На то нас нико никада неће 
натерати 

        СЛОВАЧКИ премијер Роберт Фицо оптужио је за продубљивање избегличке 
кризе земље Европске уније које су, како је рекао, раширених руку позивале 
имигранте, а поручио је да нико никада Словачку неће натерати да прима 
муслимане, јављају данас словачки медији. 



        „Европска унија је апсолутно пропала у суочавању са избегличком кризом. 
Затајиле су велике државе које нису имале шта да траже и да позивају имигранте 
да дођу“, казао је синоћ Фицо у Кежмароку у источној Словачкој. 

        Фицо је позвао оне чланице ЕУ које су, како је казао, неодговорно широм 
отвореног наручја позивале имигранте да дођу, да сада почну да исправљају 
грешке које су учиниле и да коначно почну да решавају миграцијску кризу. 

        „У име владе Словачке кажем веома јасно 'не' квотама. Нико неће да нас тера 
ни на шта. Ако нешто будемо хтели да урадимо, учинићемо то добровољно,                   
али ризици везани за миграцијску кризу су огромни“, рекао је Фицо. 

        Словачки премијер поновио је да Словаци не умеју да природно интегришу у 
своје друштво муслимане тако да би муслиманске избеглице живеле у својим 
затвореним гетима по својим правилима и да их зато неће ни примати. 

        „Нико нас неће натерати да овамо довучемо муслимане. Нисмо уопште 
заинтересовани да нам овде настане компактна муслиманска заједница зато што 
то носи собом огромне ризике. Ја кажем не. На то нас нико никада неће натерати“, 
казао је словачки премијер. 

        Словачка је крајем прошле године тужила Европску унију суду због 
тога што су министри унутрашњих послова чланица ЕУ већинским 
гласањем наметнули да све земље Уније приме добровољно у програму 
релокације избеглице по националним квотама, а пресуда се очекује до 
краја ове године. 

        Прегласана Словачка квоте је одбила и уместо тога договорила се билатерално 
са Аустријом да неколико стотина избеглица који чекају да им аустријске власти 
реше захтев за азил смести у центру за избеглице у Гапчикову на југу Словачке. 

        Словачка је такође средином децембра примила 149 хришћана из 
Ирака и Сирије који су побегли од терора Исламске државе а чији 
долазак су организовале црквене фондације које ће се за њих уз помоћ 
државе побринути. 
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